

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

8th June, 2021

Circular No: 20081

Dear Parents/ Guardians,

Home-School Cooperation – Parent Workshop on Children’s Gaming Habits

Noticing that there is a growing concern among parents about their children’s gaming habits, our school social workers would like to organize, in collaboration with the Cyber Youth Support Team from Caritas Infinity Teens, a two-day workshop to let parents have a better understanding of the causes of teenage gaming addiction and how parents may support and communicate with their children effectively. Details of the workshop are as follows:

Date: Saturdays, 26th June & 3rd July 2021 (2 days)
Time: 3:00 p.m. – 4:30p.m.
Venue: Room 201 at school
Fee: Free of charge
Quota: 15 (offered on a first-come, first-served basis)



(link to workshop details
and online application)

If you are interested in the workshop, please complete the application through the following link (<https://forms.gle/CsvNHwSTCa4JQnxE6>) by 5:00p.m., 17th June 2021 (Thu). For enquiries, please feel free to contact our school social workers, Mr. Andrew Ng or Ms. Queenie Tam, at 2711 8165.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：20081

敬啟者：

家校合作 —— 「機不可失」家長工作坊

鑑於近月不少家長表示擔心子女參與電子遊戲的情況，本校駐校社工為回應家長的關注，將特別聯同明愛連線 Teen 地網上青年支援隊合辦為期兩日的「機不可失」家長工作坊，協助家長更深入了解子女容易沉迷電玩的成因，以及有效的支援及溝通方法等等。有關工作坊的詳情如下：

日期：2021年6月26日(六)及7月3日(六)(共兩日)

時間：下午3時正至4時30分

地點：本校201室

費用：全免

名額：15位(名額有限，先到先得)



(工作坊詳情及報名連結)

如閣下有意參加本工作坊，請於2021年6月17日(四)下午5時前透過以下連結(<https://forms.gle/CsvNHwSTCa4JQnxE6>)報名。如有任何查詢，歡迎聯絡學校駐校社工吳錦騰先生或譚兆舒姑娘(電話：2711 8165)。

此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二一年六月八日